
Rada Miejska 
w Nowym Mieście Lubawskim                                            
 
 

P r o t o k ó ł   Nr XXX/08 
 
z XXX-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 23 września 
2008 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 
Sesję rozpoczęto o godz. 13,00 a zakończono o godz. 13,40. 
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: Jan Kopiczyński. 
( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu). 
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski. 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska 
-  Skarbnik Miasta                                -  Daniel Karaźniewicz 
- Radca Prawny                                    - Dionizy Szwedowski 
- Kierownik Referatu Biura Rady         - Dariusz Sobaszkiewicz 
- przedstawiciele mediów lokalnych  
Zatwierdzony porządek obrad: 
1.   Otwarcie sesji. 

- stwierdzenie quorum. 
2.  Wybór sekretarza obrad. 
3.  Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Przyjęcie protokołu z XXIX-tej sesji  Rady Miejskiej. 
5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta.  
6. Interpelacje i wnioski. 
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/92/07 Rady Miejskiej w Nowym  
    Mieście Lubawskim z dnia 18 grudnia 2007 r. w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Nowe  
    Miasto Lubawskie na 2008 r. 
8.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
9.Zakończenie sesji. 

Ad. pkt. 1 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –A. Nadolski, stwierdzając na 
podstawie listy obecności, Ŝe w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, a więc obrady są 
prawomocne.   

Ad. pkt. 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radnego –
Adama Kłosowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie  
( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego – Adama Kłosowskiego 
na sekretarza obrad. 

Ad. pkt. 3 
 Radny – M. Deja wniósł o skreślenie z porządku  obrad  pkt. 8: 
Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej zadania w zakresie kontroli. 
Rada Miejska przy 13 głosach „za” i 1 wstrzymującym  wprowadziła powyŜszą zmianę do 
porządku obrad sesji. 
Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad po zmianie. 

 



Ad. pkt. 4 
Protokół z XXIX-tej sesji Rady Miejskiej  był wyłoŜony do wglądu w Referacie 
Organizacyjnym Urzędu Miejskiego, jak równieŜ przed sesją, a radni mieli moŜliwość 
zapoznania się z jego treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – Romuald Koszewski oraz 
pozostali radni nie zgłosili uwag  do protokołu. Protokół z XXIX-tej sesji  Rady Miejskiej 
został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w 
głosowaniu).  

Ad. pkt. 5 
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję.  
 Rada przyjęła powyŜszą informację  nie zgłaszając uwag. 
Informacja stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Ad.pkt.6 

Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski   odczytał odpowiedzi na interpelacje i 
wnioski radnych z XXIX- tej sesji Rady Miejskiej w dniu 4.09.2008r.   

W interpelacjach i wnioskach głos zabierali w sprawie: 
Radny – M. Deja 
- nawiązując do  interpelacji zgłoszonej na sesji w dniu 19.08.08 r.   dot. przyczyn 
nieprzeprowadzenia konkursu na dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej  i odpowiedzi na 
nią doprecyzował złoŜoną interpelację w brzmieniu: dlaczego w Miejskiej Bibliotece 
Publicznej nie ma do tej pory dyrektora a jest osoba p.o.dyrektora i czy będzie to juŜ stała 
polityka kadrowa p. Burmistrz,  polegająca na doborze, a nie wyborze w przypadkach, gdy na 
to prawo zezwala ? 
Radna – M. Czernysz 
- naprawy zniszczonej nawierzchni końcowego odcinka ul. Kolejowej. 
Radny – H. Mączkowski 
- urządzenia istniejących i powstania nowego placu zabaw dla dzieci na terenie miasta w 
zakresie określonym przez Komisję Problematyki Społecznej w wyniku przeprowadzonej 
wizji lokalnej. 
Radny – R. Koszewski 
- ograniczenia prędkości ruchu na ulicach miasta poprzez zamontowanie progów 
zwalniających w uzgodnieniu z policją i straŜą miejską. 
Radny – B. Cieplak 
dostarczania odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski do rąk własnych radnego. 
Radny – M. Deja 
- otrzymywania przez kaŜdego radnego wszystkich odpowiedzi, a nie tylko na swoje 
zapytania. 

Ad. pkt.7 
Opinię Komisji BudŜetu i  Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji – J. Oelberg. 
Opinia na piśmie stanowi zał. nr 4 do protokołu. 
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XV/92/07 z dnia 18 grudnia 
2007 roku w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Nowe Miasto Lubawskie. 
W wyniku dyskusji  Rada Miejska przy 13 głosach „za” i 1 wstrzymującym  podjęła uchwałę 
w tej sprawie. 
Uchwała Nr XXX/162/08 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 
 



 
Ad. pkt. 8 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzieliła Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska w 
sprawie: 
- odnośnie doboru lub wyboru dyrektorów na odpowiednie stanowiska. Tam, gdzie jest 
wprost wymagany wybór w konkursie jest to wykonywane. Natomiast w przypadku ustawy o 
instytucjach kultury, a tej  podlegają MCK i MBP burmistrz ma prawo dokonywać wyboru. 
Gdzie trzeba nie uchylam się od konieczności przeprowadzania konkursów, co ma miejsce 
np. w przypadku obsady stanowisk w instytucjach samorządu miejskiego czy urzędu. 
Natomiast tam, gdzie to jest niewymagalne jako burmistrz mogę podejmować inne decyzje, 
- sprawę ul. Kolejowej będę musiała zbadać. Odpowiednie  słuŜby techniczne muszą 
zdiagnozować stan tej drogi, 
- remontami i powstaniem nowych placów zabaw dla dzieci zajmuje się p. Sekretarz, która 
myślę, Ŝe udzieli wprost informacji wszystkim radnym w postulowanym trybie, 
- odnośnie progów zwalniających słuszna jest propozycja współpracy w tym względzie z 
policją. Dlatego jeśli Komendant Powiatowy Policji w konsultacji z radnymi wskazałby 
miejsca zamontowania progów  byłoby to ze wszech miar uzasadnione, 
- dostarczanie odpowiedzi na interpelacje do wszystkich radnych to kwestia technicznego 
rozwiązania i sprawa  do załatwienia. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego poinformował Radę, iŜ Komisja na 
posiedzeniu w dniu dzisiejszy zaopiniowała: 
-  negatywnie  sprawę zakupu działki oznaczonej ewidencyjnie w obr. 14  Nr 586/8 lub jej 
części, stanowiącej własność Gminy Miejskiej. 
-  pozytywnie zaopiniowała sprawę sprzedaŜy  działek gruntu przeznaczonych pod garaŜe poł. 
przy ul. Tysiąclecia, stanowiących własność Gminy Miejskiej. 
Radny  -J. Oelberg 
Zapytał kiedy radni otrzymają odpowiedzi na zapytania zadane w wspólnym posiedzeniu 
komisji w dniu 22.09.08 r. 
Burmistrz – A. Kopiczyńska 
Łącznie z odpowiedziami na  interpelacje , na które dziś nie udzieliłam odpowiedzi. 
Radny – B. Cieplak 
- Czy  miasto zamierza przystąpić do uregulowania sprawy zrzutu wód  opadowych do 
Drwęcy w związku ze zwiększaniem się powierzchni utwardzonych na terenie miasta oraz z 
uwagi na konieczność płacenia kar z tego tytułu ? 
- przedstawienia  jak wygląda sprawa realizacji Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej oraz Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
 Ad. pkt. 9 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski 
zamknął obrady XXX-tej sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Sekretarz obrad:                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 
Adam Kłosowski                                                                           Andrzej Nadolski 

 

 

 

 


